

雪隆海南会馆

Persatuan Hainan Selangor & Wilayah Persekutuan

65, Persiaran Endah, Off Jalan Syed Putra, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Tel: 603-2274 7088 Fax: 603-2273 6505 / 2260 1623

E-mail:hainan@hainannet.com.my Website: www.hainannet.com.my

会员申请表格 **Membership Application Form (R-H 01)**

会员证号码 Membership No.:

修正编号: R3 批准日期:18-03-2017

> 护照型彩色 近照 Recent passport sized colour photograph

	个人资料 F	Personal Data
1.	申请者姓名(依照身份证)Applicant's Name (as in NRIC):	
2.		4. 性别 Gender (打 tick ✓) 男 Male □ 女 Female □
5.	籍贯 Native Place (打 tick ✓) 文昌 Wenchang	琼海 Qionghai 万宁 Wanning □ 琼山 Qiongshan □
	定安 Ding'an	
6.	婚姻状况 Marital Status (打 tick ✓) 已婚 Married	未婚 Single 离婚 Divorced 鳏夫/寡妇 Widowed
7.	配偶姓名 Spouse's Name:(中 C)	_ (英E)
8.	配偶籍贯 Spouse's Native Place:	_ 身份证 NRIC:
	配偶是否是本会会员 Is Spouse Our Member: 是 Yes T	(打 tick ✔)
9.	地址 Address:	
NTAL	V TO THE STATE OF	. ~
		2 - 9 - 1 - 9 - 1 - 1 - 1
10.	职业 Occupation:	(打 tick ✓) 自雇 Self-employed □ 受雇 Employed □
11.	电话 Tel. 住家 Home :	
	办事处 Office:	手机 Mobile:
	电子邮件 Email:	1 2 2 2 2
12.	学历 Academic Qualification: (打 tick ✓) 小学 Primary □	中学 Seconday
13.	通晓语言 Spoken Language: (打 tick ✓) 华语 Mandarin ☐	国语 B.M. 英语 English 海南语 Hainanese
14.	宗教 Religion: (打 tick ✓) (a) 佛教 Buddhist 🗌	(b) 基督教 Christian (c) 拜祖先 Ancestors Worship
	(d) 道教 Taoism	(e) 天主教 Catholic (f) 其他 Others:
15.	父亲姓名 Father's Name: (中 C)	(英E)
16.	母亲姓名 Mother's Name: (中 C)	(英E)
7.57	+ '+ + + m · '	ant's Asknowledgement

申请者声明 Applicant's Acknowledgement

本人谨此声明,上述填报资料,全部属实。若有虚假,雪隆海南会馆有权拒绝本人申请或取消本人会员资料。本人同意会馆使 用本人个人资料以处理会员籍及执行相关事务。本人也同意遵守会馆一切规则。

I hereby acknowledge that all the information given above is true. Otherwise, Persatuan Hainan Selangor & WP (the Association) shall have the right to reject my application or revoke my membership. I consent to the Association's use of my personal data to process my membership and manage other relevant activities. I also agree to abide by the rules and regulations of the Association.

申请者签名 Applicant's Signature:	申请日期 Application Date:	

家 长 或 监 护 人 同 意 P	arental or Guardian Consent *
* 21岁以下的申请者,须征求父母或监护人同意。Parental or	guardian consent must be obtained for applicant bellow 21.
我,身份证:	同意让申请者加入雪隆海南会馆。
I, NRIC:	agree to the applicant's
participation in Persatuan Hainan Selangor & Wilayah Persekutuan.	
家长 / 监护人签名 Parent/Guardian's Signature:	日期 Date:
提 议 人 资 料	Proposer's Data
姓名(中) Proposer's Name (C)	会员证号码 Membership No.:
联络号码 Tel: 家 Home:	手机 Mobile:
提议人签名 Proposer's Signature:	旦期 Date:
mtl var I var stost	
	Seconder's Data
姓名(中) Seconder's Name (C)	会员证号码 Membership No.:
姓名(英) Proposer's Name (E)	
身份证号码 NRIC:	
联络号码 Tel: 家 Home:	手机 Mobile:
附议人签名 Seconder's Signature:	日期 Date:
→ 利	r Secretariat Use Only
申请日期 Application Date:	
临时收据号码 Temporary Receipt No.:	正式收据号码 Official Receipt No.:
年 第 次理事会会议 日期Year The General Council Meeting Date:	通过 不通过 Approved Disapproved
A. D. # 14 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1	
会员费 Membership Fee RM50.00:(打 tick ✔) 现钱 Cash 🦳 :	支票 Cheque U 支票号码 Cheque No.:
	日期 Date
	279) 540



雪隆海南会馆 Persatuan Hainan Selangor & Wilayah Persekutuan

65, Persiaran Endah, Off Jalan Syed Putra, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Tel: 603-2274 7088 Fax: 603-2273 6505 / 2260 1623 E-mail: hainan@hainannet.com.my Website: www.hainannet.com.my

修正编号: R1

批准日期: 13 Dec 2012

会员个人意外保险登记表格 Member's Personal Accident Insurance Registration Form (R-H02)

会员个人资料 Member's Personal Information					
会员号码 M' ship No.:					
中文姓名 Chinese Name:					
1. 英文姓名(依照身份证)Name (as in NRIC):					
2. 身份证号码 NRIC No.:					
2. 身份证号码 NRIC No. : 旧 Old 新 New					
3. 出生日期 4. 性别 Sex: 男 Male Date of Birth: Day Month Year 女 Female 日 月 年					
5. 原籍 文昌 京山 万宁 6. 婚姻状况 Marital Status:					
Native Place: 琼海					
7. 地址 Correspondence Address: 未婚 Single ————————————————————————————————————					
8. 联络电话 Tel No:					
住家 House					
9. 传真号码 Fax No: 电子邮址 Email:					
10.职业 Occupation:					
受益人个人资料 Beneficiary's Personal Information					
11. 与受益人的关系:Relationship with Beneficiary:					
父母 夫妻 子女 其他 Parents Spouse Children Other					
姓名(英) Name: (中)					
身份证 NRIC No.					
地址 Correspondence Address:					
电话 Tel:					
宣言 Declaration					
余谨此声明,上述填报之资料,全部属实无讹。 I hereby declare that the information given above is true and accurate.					
日期 Date: 签名 Signature:					



会员籍申请须知

1. 入会资格:

- a) 凡居住于雪隆区(以身份证地址为准)而年满16岁,行为良好,且能遵守本会章程之海南籍马来西亚公民,皆可申请为本会会员(永久性),惟21岁以下之会员,不得被提名或被投选担任本会理事职位。
- b) 非海南籍配偶欲申请为本会会员,其丈夫必须是本会会员。若改嫁非海南籍人士后,其会 员资格即自动丧失。
- c) 非海南籍配偶会员不得担任本会理事会职位。
- d) 任何就读于大学或学院之学生不能被接纳为会馆会员,除非获得有关校长之批准。
- e) 凡不足21岁之申请者,必须获得父母同意。

2. 申请者必须提供以下文件:

- a) 填妥最新版本的申请入会表格1份(R-H01)。
- b) 身份证复印本1张(身份证双面同印于1张A4纸)。
- c) 最新所摄的护照型彩色照片1张(白色背景)。
- 3. 会员费: RM50.00(终身会员)。

4. 申请入会手续:

- a) 申请者必须填具由理事会所拟定之入会表格1份,由1名会员提议,另1名会员附议,再交由理事会通过,及缴交所规定之入会费后,会员资格才生效。
 - 注意: 提议人及附议人必须认识及了解申请者,确实其申请,符合章程细则,才予推荐,否则必须承担一切法律责任。
- b) 如有需要,申请者在接到本会的会面通知书后,必须携带身份证在指定的日期和时间亲临 本会出席面试,倘若不能出席,则当放异申请论。
- c) 表格填写资料不齐全之申请将不受理。
- d) 理事会有权拒绝任何人之申请,而无须说明理由。
- e) 如不被理事会通过之申请,其已缴交之入会费将全数退还给申请者。

5. 会员权利:

- a) 会员享有出席年度会员大会,及特别会员大会之权利。
- b) 会员享有会员大会发言权、投票权、选举权及被选权。
- c) 会员及其子女享有申请奖贷学金之权利。
- d) 会员皆能享有会馆提供给会员的所有优惠和福利,除了下述第5(e)项。
- e) 人会不足三个月之会员,不能享有5(a),(b),和(c)项之权利。

6) 会员义务:

- a) 会员必须遵守本会章程及会员大会议决案。
- b)会员须注意个人言行,不可破坏本会形象,名誉、或有损本会的利益。
- 注:申请者必须详阅上述一切资料,并清楚、完整地填写表格。不明之处,请联络本会秘书处(电话:03-22747088)。

(请撕下此页作保存)

MEMBERSHIP APPLICATION GUIDE

1. Qualification:

- a) A Malaysian Hainanese of the minimum age of 16 years and of good character, residing either in the state of Selangor Darul Ehsan or in the Federal Territory of Kuala Lumpur (based on the address as stated in the identity card), and who is willing to observe and follow the Constitution of the Association, shall be eligible to apply for life membership. However, a member below the qualifying age of 21 years shall not be eligible for nomination/election as a General Council member of the Association.
- b) For a non-Hainanese woman intending to apply as a member of the Association, her husband must be a member of the Association. In the event of a non-Hainanese female member who re-marries a non-Hainanese man, her membership shall be revoked automatically.
- c) A female member who is of non-Hainanese descent shall not be eligible for nomination/election as a General Council Member of the Association.
- d) No university or college student shall be admitted as member of the Association without the prior written approval of the university or college concerned.

2. The applicant is required to submit the following documents:

- a) 1 copy of the latest completed Membership Application Form (R-H 01).
- b) 1 copy of the photocopied IC. Both sides of the IC are photocipied on the same page of A4 paper.
- c) 1 recent passport-sized colour photo (white background).
- 3. Membership fee: RM50.00 (life membership).

4. Procedure for membership application:

- a) The application must be proposed by an existing member and seconded by another existing member. All applications are subject to the approval of the General Council and the payment of membership fee.

 NOTE: Both the proposer and seconder must know the applicant as an individual who meets
 - NOTE: Both the proposer and seconder must know the applicant as an individual who meets the qualification as stipulated in the Rules and Regulations of the Association pertaining to the membership application or both of them shall take all responsibilities and liabilities.
- b) If necessary, the Association will issue a written notification to the Applicant for an interview. The applicant is required to bring along his or her IC card to attend the interview as required. Failure to attend as such shall be deemed as a withdrawal from the application of his/her own accord.
- c) Incomplete application forms will not be processed.
- d) The General Council shall reserve the right to reject any membership application without giving any reason.
- e) If the application is rejected or disapproved, benefits and the membership fee paid by the applicant shall be fully refunded.

5. Privileges of members:

- a) All members shall be entitled to attend the Association's Annual General Meeting (AGM) and Extraordinary General Meeting (EGM).
- b) All members shall be entitled to make suggestions and proposals, to nominate and elect office-bearers and they are eligible for election as office bearers.
- c) All members and their children shall have the privileges to apply for the Study Award and Study Loan offered by the Association.
- d) All members shall have the rights to enjoy the benefits and privileges provided by the Association except as stipulated in Clause 5 (e) below.
- e) A member whose membership is less than 3 months shall not have the entitlements and privilege as stipulated in Clauses 5 (a), (b) and (c) above.

6. Obligations of members:

- a) All members shall observe and follow the Constilution of the Association as well as resolutions passed in General Meetings.
- b) All members shall ensure that their words and deeds do not damage the good image, reputation or goodwill of the Association and whose actions are not against the interests of the Association.

Note: The applicant is required to read carefully the above-mentioned details and fill up the form clearly and fully. Please contact the Secretariat for any enquiries (Tel: 03-22747088).